



Date: 14/07/2026

Ref: RFQ/LOG/685/2026/TIP

التاريخ: 2026/07/14

الرقم الإشاري: RFQ/LOG/685/2026/TIP

Announcement (Pre-qualification Invitation)**إعلان (دعوة للتأهل المسبق)**

Mabruk Oil Operations (hereinafter referred to as the MOO) invites interested local and international companies (or their representatives), that are specialized and competent in **PROVISION OF HAZARDOUS WASTE TREATMENT SERVICES** under a Three-Year CONTRACT to participate in the Pre-qualification process.

The participant should have the required technical and financial resources and submit to **Mabruk Oil Operation** their completed Pre-qualification documents in accordance with the provisions included in this announcement and detailed in the pre-qualification questionnaire for evaluation.

Only the pre-qualified participants will receive an invitation to Request For Quotation in due course. If the participant is deemed unqualified MOO is not obligated to send any notification.

All costs of whatsoever nature incurred in the preparation and submission of the Pre-qualification documents, including visits, if any, incurred in connection with this invitation, shall be borne by participating companies.

The prequalifying criteria shall be determined by Mabruk Oil Operations (MOO) at its sole discretion. MOO reserves its right to reject any and/or all participants at its sole discretion. MOO's discretion is not subject to appeal.

This Pre-qualification invitation does not imply any commitment or obligation, implied or otherwise, for MOO to launch a request for quotation or enter into a contract.

IMPORTANT NOTE:

The Pre-qualification Invitation is not an invitation to a Request For Quotation.

COMPANY'S BASES:

- * **The COMPANY's main office** is located at Dhat El Imad Complex, Towers 2 and 4, Tripoli - Libya.
- * **Tripoli Marine Base:**
Tripoli Marine Base is located within the Port of Tripoli, Libya, on the Mediterranean coast. The facility provides direct access to offshore operational areas and serves as a central logistics hub for marine support, vessel mobilization, personnel transfer, cargo handling, and offshore supply operations. Its strategic location offers convenient connectivity to key transportation and port infrastructure.

تدعو شركة مبروك للعمليات النفطية جميع الشركات الوطنية والعالمية المهتمة (أو ممثليها) والمتخصصة والكفوة في تقديم خدمات معالجة والتخلص من النفايات الخطرة، للمشاركة في التأهيل المسبق بموجب عقد لمدة (3) ثلاث سنوات.

يجب أن يكون لدى المشارك الموارد الفنية والمالية المطلوبة وأن يقدم إلى شركة مبروك للعمليات النفطية وثائق التأهيل المسبق المكتملة وفقاً للأحكام الواردة في هذا الإعلان والمفصلة في استبيان التأهيل المسبق للتقييم.

سيتم دعوة المشاركين الذين تم تأهيلهم مسبقاً فقط لتقديم طلب عرض الأسعار في الوقت المناسب، ولن يتم إخطار أي من المشاركين بعدم التأهل.

ما يترتب على إعداد وتقديم المستندات المطلوبة للتأهل المسبق من تكاليف بما في ذلك أي زيارات ميدانية أو أي تكاليف أخرى ذات العلاقة ستتحملها الشركات المشاركة.

تحدد شركة مبروك للعمليات النفطية معايير التأهيل المسبق وفقاً للوائح التعاقدية، وتحتفظ بحقها في رفض أي أو جميع المشاركين، وفقاً لتقديرها الخاص. يكون تقدير مبروك للعمليات النفطية نهائياً وغير قابل للطعن.

دعوة التأهيل المسبق هذه لا تلزم أو تربط مبروك للعمليات النفطية بطرح أي طلب لعرض أسعار أو بإبرام أي عقد.

ملاحظة هامة:

هذه الدعوة للتأهل المسبق فقط وليست دعوة للتقدم بطلب عرض الأسعار.

مواقع الشركة:

- * **مقر الشركة الرئيسي:** يقع في مجمع ذات العماد - برج 2 وبرج 4، طرابلس - ليبيا.
- * **قاعدة طرابلس البحرية:**
تقع القاعدة البحرية بطرابلس داخل ميناء طرابلس على الساحل الليبي للبحر الأبيض المتوسط، وتعد مركزاً لوجستياً رئيسياً لدعم العمليات البحرية وتوفير خدمات نقل الأفراد والشحنات وتموين السفن والأنشطة المرتبطة بالعمليات البحرية.



*** Mabruk Onshore Oilfield:**

is located at Contract Area 70,87 (ex conc.17) in Libya, Mabruk is an onshore field located in the Sirte basin, 170 km south of the Sirte Gulf.

*** Aljurf Offshore Oilfield.**

An Offshore Oilfield located at (B137) about 160 kilometers Northwest of Tripoli, Libya.

SERVICES DESCRIPTION:

The requested SERVICES are as follows:

- Provision of hazardous waste collection, transportation, treatment, and final disposal services for waste generated from operational activities, in accordance with applicable environmental, health, and safety requirements, including the issuance of all necessary documentation and disposal certificates.

REQUIRED EXPERIENCE:

- Participants must possess a minimum of five (5) years of proven experience in providing the specific services required for this tender.
- All participants are obligated to submit verifiable proof documents and certificates corresponding to their declared experience.
- Failure to provide adequate documentary evidence may result in the immediate disqualification of the participant.

PARTICIPATION:

- The Pre-qualification Questionnaire will be made available to interested companies only upon formal request, which should clearly indicate the name of the company, address, phone number, person to contact, title, and email address and stating clearly their intention and interest to participate.
- Interested companies should send an official confirmation of their intention to participate by e-mail to: Hana.Abulkasem@mabruk-oil.com
- The Intent to Participate confirmation shall contain the following information:

RFQ Title	PROVISION OF HAZARDOUS WASTE TREATMENT SERVICES
RFQ No.	RFQ/LOG/685/2026/TIP
Participant's name (company):	
Company phone number:	
Company fax number:	
Company Address:	
E-mail address: (to whom the Request For Quotation will be sent)	
Company representative name:	
Company representative phone number:	

*** حقل مبروك النفطي:**

يقع بمنطقة التعاقد رقم 70 و 87 (سابقا 17) بدولة ليبيا، هو حقل بري يقع في حوض سرت، 170 كم جنوب خليج سرت.

*** حقل الجرف البحري:**

حقل نفطي بحري يقع في (إمتياز 137) على بعد 160 كم شمال غرب مدينة طرابلس، ليبيا.

وصف الخدمات:

تفاصيل الخدمات المطلوبة على النحو التالي:

- تقديم خدمات جمع ونقل ومعالجة والتخلص النهائي من النفايات الخطرة الناتجة عن العمليات التشغيلية، وفقاً للمعايير البيئية والصحية ومتطلبات السلامة المعتمدة، مع إصدار الوثائق والشهادات اللازمة التي تثبت المعالجة أو التخلص الآمن من هذه النفايات.

الخبرة المطلوبة:

- يجب أن يمتلك المشاركون ما لا يقل عن خمس (5) سنوات من الخبرة المثبتة في تقديم الخدمات المحددة المطلوبة لهذه المناقصة.
- يلتزم جميع المشاركين بتقديم الوثائق الثبوتية والشهادات القابلة للتحقق التي تؤكد خبرتهم.
- قد يؤدي عدم تقديم الأدلة الوثائقية الكافية إلى الاستبعاد الفوري للمشارك من عملية التقييم.

المشاركة:

- سيتم توفير استبيان التأهيل المسبق للشركات الراغبة في المشاركة فقط بعد استلام طلب رسمي موضحاً فيها اسم الشركة المتقدمة، وعنوانها البريدي، ورقم الهاتف، وأسماء المعنيين بالاتصال وعنوان البريد الإلكتروني مع ضرورة الإشارة والتوضيح بالرغبة في المشاركة.
- على الشركات المهتمة إرسال تأكيد رسمي بنيتها في المشاركة بالبريد الإلكتروني إلى: Hana.Abulkasem@mabruk-oil.com
- يجب أن يحتوي تأكيد الاشتراك على المعلومات الآتية:

عنوان طلب عرض الأسعار:	تقديم خدمات معالجة والتخلص من النفايات الخطرة
رقم طلب عرض الأسعار:	RFQ/LOG/685/2026/TIP
إسم المشارك (الشركة):	
رقم هاتف الشركة:	
رقم فاكس الشركة:	
عنوان الشركة:	
عنوان البريد الإلكتروني (الذي سيتم إرسال طلب عرض الأسعار إليه)	
إسم ممثل الشركة:	
رقم هاتف ممثل الشركة:	



Schedule

- Participants who have submitted a Letter of Intent (LOI) within the specified timeframe will receive a formal Request For Quotation via their email address.
- This announcement will remain posted on the official websites of the National Oil Corporation (NOC) and Mabruk Oil Operations until **28/07/2026**. The deadline for receiving letters of Intent to Participate in the Request for Quotation (RFQ) is **30/07/2026**. All interested companies must submit the required documentation no later than this date; any submissions received after this deadline will be disregarded.

جدول المواعيد

- سيتم توجيه الدعوات الرسمية لطلب الأسعار للمشاركين الذين أكدوا نيتهم في المشاركة خلال المدة المحددة، وذلك عبر عناوين بريدهم الإلكتروني المسجلة.
- ستظل هذه الدعوة معلنه على الموقعين الرسميين لكل من المؤسسة الوطنية للنفط وشركة مبروك للعمليات النفطية حتى تاريخ **2026/07/28**، كما نسترعي انتباهكم إلى أن آخر موعد لاستلام تأكيدات النية في المشاركة في طلب عرض الأسعار (RFQ) **2026/07/30**، لذا يتوجب على كافة الشركات الراغبة في المشاركة تقديم كافة المعلومات والوثائق المطلوبة في موعد لا يتجاوز التاريخ المذكور، ولن يُعتمد بأي طلبات ترد بعد هذا الموعد.